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sociació d’Auxiliars de Farmàcia donant comp
te de la nova constitució de la seva Junta Direc
tiva a la quai es desitja totes les prosperitats.

Una altra comunicado de la “ Casa del Vallès” 
assabentant de la constitució d’aquesta nova en- 
titat i oferint la seva cooperado. S ’acorda de 
prendren bona nota i oferir igualment les millors 
relacions del Sindicat.

De conformitat amb l’acord de là darrera ses- 
siô assisteix en aquest moment el Dr. Cambra 
convocai especialment per a tractar de la propo- 
sició per eli presentada i la quai fou discutida en 
l’ùltima reunió del Conseil.

Invitât per la presidència el Dr. Cambra ex-' 
plica l’origen i fonaments de la seva proposició i 
amplia l’argumentació que ja consta en la ma- 
teixa.

El Conseil després d’escoltar amb molta d’a- 
tenció al Dr. Cambra, es dona per suficientment 
informât i el company invitât es retira de la sala 
de sessions amablement acomiadat pels reunits.

A continuació s’acorda, a proposta del Dr. Pu- 
jades, que es passi la proposició al Conseil de 
la Mutual amb còpia de la ddiberació d’aquest 
Conseil en ocupar-se d’aquest assumpte en la ses- 
sió darrera.

Passa a tractar-(se deis diversos serveis dtel 
Sindicat :

Butlleti: Es llegeix un article signât pel doc
tor Lluís Bernet que porta per titol " Reflexions 
Mutualistes” , el qual per tractar d’assumptes que 
afecten a la Mutual Mèdica i èsser el Dr. Ber
net conseller d’aquella institució, en compliment 
de l’acord que ho disposa és examinat per aquest 
Conseil que acorda d’autoritzar la seva publica
do.

Oficina Administrativa: El Dr. Queraltó pel 
seu carácter de Président de la Comissió que té 
cura d’aquest Servei, dóna compte del résultat 
de la darrera reunió celebrada.

De conformitat amb el criteri de la Comissió 
s’acorda d’aprovar el moviment deis serveis se- 
gons l’estat presentai per la repetida Comissió 
fins a fi de març.

S’aproven, igualment, els models de talonaris 
que es presenten.

El Dr. Queraltó exposa el tràmit proposât per 
l’Agent Sr. Ruiz de Larramendi, encarregat del 
cobrament deis comptes contre clients morosos i 
s’acorda que en principi s’acceptin les conditions

assenyalades pel Sr. Ruiz de Larramendi però 
que prèviament la Comissió s’assessori amb el 
senyor advocat del Sindicat per tal de proposar 
una resolució definitiva a la vinént reunió.

Accedint a la petició formulada per la Comis
sió s’acorda sigui organitzada per l’Oficina Ad
ministrativa la Secció d’Informació i propagan
da que ja havia estat conferida a l’esmentada Ofi
cina per acords anteriors.

A  petició de la pròpia Comissió s’acorda que 
per abreujar tràmits quedi facultat el senyor Se- 
cretari del Sindicat per a concedir les autoritza- 
cions necessàries per recórrer a la via judicial 
pel cobrament dels crèdits contra clients moro
sos, després d’estudiat, per l’esmentat senyor Se
cretad, cada cas particular.

\Asseguranga de Vellesa: El Dr. Figa, com a 
President de la Comissió que ha estudiat aquest 
projecte, presenta el dictamen definitiu aprovat 
per la Comissió. Es llegeix a continuación el 
preàmbul on es resum tota l’orientació del projecte 
que és aprovat pel Consell amb manifestes pro- 
ves de satisfaccio.

Seguidam^nt es passa a Texamen de l’articu- 
lat que després de diverses observacions que fan 
alguns Srs. Consellers i que el Dr. Figa aclareix, 
és aprovat per unanimitat, fent-se’l seu el Con
sell.

S ’acorda d’oficiar a la M]utual Mèdica pre- 
gant-li convoqui Assemblea extraordinària per a 
modificació del Reglament a l’objecte de adap- 
tar-hi el projecte d’Asseguranga de Vellesa cas 
que aquest fos prèviament aprovat per l’Assem
blea de Delegats del Sindicat.

•Fínalment la presid^nda piroposa i s’àcorda 
arrib entusiasme un vot de felicitació i agraìment 
al Dr. Figa pel seu meritissim treball, vot de fe
licitació que el Dr. Figa agreeix si bé el fa ex- 
tensiu a tota la Comissió que ha collaborat amb 
eli amb el major entusiasme.

Passa a tractar-se de l’Assemblea del present 
any 1929 i s’acorda la corìvocatòria de confor
mitat amb l’acord de la darrera reunió i amb 
subjecció a la Ordre del dia publicada en el B u t -  

t L E T Í  d’abril.

Es presenta una proposició destinada a l’As
semblea signada pel Dr. Josep Masriera, en la 
qual es demana que l’Assemblea acordi la crea- 
ció d’una quota obligatoria d’una pesseta men-


